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Junts reclama solucions per als treballadors 
de l’Hospital Transfronterer de la Cerdanya 
afectats per les reclamacions d’Hisenda 

Hisenda els requereix l’abonament dels darrers 4 anys amb els 
interessos a conseqüència de la no aplicació del conveni de 
treballadors transfronterers 

| ACN 
 
El diputat de Junts, Jordi Fàbrega, ha plantejat una sèrie de preguntes al 
Departament de Salut per exigir solucions a la situació que afecta una trentena 
de treballadors de l’Hospital Transfronterer de la Cerdanya. Aquests 
professionals, que liquiden l'IRPF a França com a residents de l'Estat francès 
des de l’obertura del centre fa una dècada, han estat requerits per l’Agència 
Tributària espanyola per regularitzar les liquidacions dels últims quatre anys, 
amb l’aplicació d’interessos. 

La problemàtica sorgeix de la classificació d'aquests treballadors com 
a "públics" per part d’Hisenda, malgrat que, segons Fàbrega, "no són 
funcionaris de l'Estat, sinó personal laboral de l’Agrupació Europea de 
Cooperació Territorial (AECT) que gestiona l'hospital". Aquest fet ha portat 
l'Agència Tributària a demanar les liquidacions pendents dels darrers anys, una 
situació que posa en risc la viabilitat del projecte transfronterer. 

En aquest context, Fàbrega ha demanat explicacions al Departament de Salut 
sobre les accions que ha realitzat per defensar els treballadors transfronterers 
davant les autoritats fiscals espanyoles i franceses, i per assegurar l’aplicació 
del conveni que regula aquest tipus de situacions. A més, ha sol·licitat 



informació sobre la quantitat de personal afectat i si el Departament és 
conscient dels riscos que aquesta situació comporta per al futur de l'hospital. 

El diputat també ha criticat que l’Hospital Transfronterer de la Cerdanya no hagi 
assumit les despeses per gestionar una solució per als seus treballadors, tot i 
ser l’entitat que facilita els tràmits per cotitzar a França. Fàbrega ha subratllat la 
necessitat que el Departament de Salut prengui mesures per solucionar aquest 
conflicte i garantir la continuïtat del projecte transfronterer que beneficia la 
regió. 

 


